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Protokół nr XLI 

z XLI sesji Rady Gminy Wąwolnica 

z dnia 25 maja 2023 r. 

 

XLl Sesja odbyła się w Urzędzie Gminy Wąwolnica 25.05.2023 r. 

Obrady rozpoczęto o godz. 09:05, a zakończono o godz. 10:38 tego samego 

dnia. Obradom Przewodniczyła Ewa Żybura - Przewodnicząca Rady Gminy 

Wąwolnica.  

W posiedzeniu wzięło udział 11 Radnych. 

Obecni: 

1. Adam Bieniek 

2. Aleksandra Bukała 

3. Maciej Grusiewicz 

4. Dariusz Guzek 

5. Dorota Kolibska 

6. Jadwiga Kołodyńska 

7. Paulina Marczak-Sagan 

8. Beata Pruchniak 

9. Bartłomiej Rukasz 

10. Tadeusz Szyszka 

11. Elżbieta Tomaszewska 

12. Marcin Turek 

13. Ewa Wierzbicka 

14. Rafał Woś 

15. Ewa Żybura 

 

Na sesji obecni byli również: Marcin Łaguna -Wójt, Grzegorz Dunia – Sekretarz, 

Renata Marczak – Skarbnik, Joanna Paciejewska – Insp. d.s. obsługi Rady Gminy 

– Protokolant, Łukasz Krzesiński – Informatyk. 

 

Przewodnicząca poinformowała, że sesja jest nagrywana, nagranie zostanie  

udostępnione na stronie BIP oraz na stronie Gminy Wąwolnica, następnie 

poprosiła o potwierdzenie kworum.  

Przewodnicząca otworzyła XLI sesję Rady Gminy, następnie poinformowała w 

oparciu o listę obecności i potwierdzone kworum na tabletach, że w posiedzeniu 

bierze udział 11z 15 Radnych, co stanowi wymagane kworum do podejmowania 

uchwał, potwierdziła również, że Sesja została zwołana prawidłowo. 

 

Przewodnicząca poinformowała, że wpłynęły do niej 2 wnioski.  

Pierwszy wniosek jest od Pana Wójta o zdjęcie z porządku obrad projektu 

uchwały w sprawie wyrażenia zgody na zawarcie partnerstwa w celu realizacji 
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projektu w ramach konkursu FELU.02.01.-IZ.00-001/23 Działania 2.1 Cyfrowe 

Lubelskie, typ projektu 1,2,4,5, Priorytetu II Transformacja gospodarcza i 

cyfrowa regionu programu Fundusze Europejskie dla lubelskiego 2021-2027. 

Drugi wniosek jest to od Pana Przewodniczącego Komisji Skarg, Wniosków i 

Petycji o wprowadzenie do porządku obrad projektu uchwały w sprawie 

rozpatrzenia skargi na Wójta gmina Wąwolnica. W związku z tym każda zmiana 

w porządku obrad wymaga przegłosowania takiego wniosku Przewodnicząca 

przeprowadziła głosowania. Dodała również, że  zmiany porządku obrad 

dokonuje się bezwzględną większością głosów. 

 

Głosowano wniosek w sprawie: 

wniosku Wójta o zdjęcie z porządku obrad projektu uchwały w sprawie wyrażenia 

zgody na zawarcie partnerstwa w celu realizacji projektu w ramach konkursu 

FELU.02.01-IZ.00-001/23 Działania 2.1 Cyfrowe Lubelskie (typ projektu 1,2,4,5), 

Priorytetu II Transformacja gospodarcza i cyfrowa regionu programu Fundusze 

Europejskie dla Lubelskiego 2021-2027. . 

 

Wyniki głosowania 

ZA: 11, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 4 

 

Wyniki imienne: 

ZA (11) 

Adam Bieniek, Maciej Grusiewicz, Dariusz Guzek, Dorota Kolibska, Jadwiga 

Kołodyńska, Paulina Marczak-Sagan, Beata Pruchniak, Tadeusz Szyszka, Elżbieta 

Tomaszewska, Rafał Woś, Ewa Żybura 

NIEOBECNI (4) 

Aleksandra Bukała, Bartłomiej Rukasz, Marcin Turek, Ewa Wierzbicka 

 

Głosowano wniosek w sprawie: 

wniosek Przewodniczącego Komisji Skarg Wniosków i Petycji o wprowadzenie do 

porządku obrad projektu uchwały w sprawie rozpatrzenia skargi na Wójta Gminy 

Wąwolnica . 

 

Wyniki głosowania 

ZA: 11, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 4 

 

Wyniki imienne: 

ZA (11) 

Adam Bieniek, Maciej Grusiewicz, Dariusz Guzek, Dorota Kolibska, Jadwiga 

Kołodyńska, Paulina Marczak-Sagan, Beata Pruchniak, Tadeusz Szyszka, Elżbieta 

Tomaszewska, Rafał Woś, Ewa Żybura 

NIEOBECNI (4) 

Aleksandra Bukała, Bartłomiej Rukasz, Marcin Turek, Ewa Wierzbicka 

Przewodnicząca poinformowała o wynikach głosowania 
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Wobec tego, że obydwa wnioski zostały zaopiniowane pozytywnie, 

Przewodnicząca zaproponowała, zmianę w punkcie 9 proponowanego porządku 

obrad. To jest w miejsce projektu tej uchwały zdjętej z porządku obrad 

wprowadzenie uchwały w sprawie rozpatrzenia skargi na Wójta Gminy 

Wąwolnica. 

Następnie Przewodnicząca zapytała o inne propozycje zmian do porządku obrad. 

Wniosków nie było. Wobec braku innych propozycji, Przewodnicząca odczytała  

proponowany porządek obrad XLI sesji Rady Gminy Wąwolnica, następnie 

poddała go pod głosowanie. 

 

1. Otwarcie sesji. 

2 Przyjęcie porządku obrad  XLI Sesji Rady Gminy. 

3. Przyjęcie protokołu z XL Sesji Rady Gminy. 

4. Sprawozdanie z prac Wójta w okresie międzysesyjnym. 

5. Podjęcie uchwały  zmieniającej uchwałę w sprawie udzielenia pomocy 

rzeczowej  dla Woj. Lubelskiego w zakresie przebudowy drogi wojewódzkiej nr 

830 pomiędzy Wąwolnicą i Nałęczowem. 

6. Podjęcie uchwały w sprawie udzielenia pomocy rzeczowej Powiatowi 

Puławskiego w postaci przebudowy drogi powiatowej nr 2539 L. Karmanowice-

Łopatki-Drzewce-Piotrowice w zakresie budowy chodnika dla pieszych w 

miejscowości Karmanowice. 

7. Podjęcie uchwały w sprawie zmian w budżecie Gminy Wąwolnica na 2023 r. 

8. Podjęcie uchwały w sprawie wyrażenia zgody na udzielenie bonifikaty od opłat 

rocznej z tytułu trwałego zarządu nad nieruchomością stanowiącą własność 

Gminy Wąwolnica na rzecz Ośrodka Pomocy Społecznej w Wąwolnicy. 

9. Podjęcie uchwały w sprawie rozpatrzenia skargi na Wójta Gminy Wąwolnica. 

10. Podjęcie uchwały w sprawie przyjęcia Gminnego Programu Osłonowe "Korpus 

Wsparcia Seniorów" na rok 2023 w Gminie Wąwolnica. 

11. Podjęcie uchwały w sprawie zmiany składu osobowego Komisji Budżetu, 

Inwestycji i Gospodarki Mieniem Komunalnym oraz Komisji Spraw Społecznych, 

Oświaty, Gospodarki Przestrzennej, Rolnictwa i Ochrony Środowiska. 

12. Interpelacje i zapytania radnych. 

13. Wolne wnioski i informacje 

14. Zamknięcie sesji. 

 

Głosowano w sprawie: 

Przyjęcie porządku obrad XLI Sesji Rady Gminy. 

 

Wyniki głosowania 

ZA: 11, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 4 

 

Wyniki imienne: 

ZA (11) 
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Adam Bieniek, Maciej Grusiewicz, Dariusz Guzek, Dorota Kolibska, Jadwiga 

Kołodyńska, Paulina Marczak-Sagan, Beata Pruchniak, Tadeusz Szyszka, Elżbieta 

Tomaszewska, Rafał Woś, Ewa Żybura 

NIEOBECNI (4) 

Aleksandra Bukała, Bartłomiej Rukasz, Marcin Turek, Ewa Wierzbicka 

Porządek obrad został przyjęty 

 

Ad. 3. Przyjęcie protokołu z XL sesji Rady Gminy. 

 

Protokół Radni otrzymali. Przewodnicząca poinformowała, że do wczoraj nie 

wpłynęły do niej żadne uwagi. Radni obecnie też nie zgłosili uwag, wobec 

powyższego Przewodnicząca przystąpiła do przeprowadzenia głosowania. 

 

Głosowano w sprawie: 

Przyjęcie protokołu z XL sesji Rady Gminy. 

 

Wyniki głosowania 

ZA: 11, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 4 

 

Wyniki imienne: 

ZA (11) 

Adam Bieniek, Maciej Grusiewicz, Dariusz Guzek, Dorota Kolibska, Jadwiga 

Kołodyńska, Paulina Marczak-Sagan, Beata Pruchniak, Tadeusz Szyszka, Elżbieta 

Tomaszewska, Rafał Woś, Ewa Żybura 

NIEOBECNI (4) 

Aleksandra Bukała, Bartłomiej Rukasz, Marcin Turek, Ewa Wierzbicka 

 

Protokół został przyjęty. 

 

Ad. 4. Sprawozdanie z prac wójta w okresie międzysesyjnym. 

 

Przewodnicząca oddała głos Wójtowi, który przedstawił sprawozdanie z okresu 

międzysesyjnego. 

Wójt: 

- Punkt 1 dotyczy poprawy efektywności energetycznej budynku Szkoły 

Podstawowej w miejscowości Karmanowice. Umowa na to zadanie została 

podpisana z wykonawcą, który został wyłoniony w przetargu. Jest to firma 

Impuls Consulting Spółka z o.o. z Lublina. Kwota po przetargu  to 1 mln 959 tys. 

137,89 zł. Termin wykonania zadania to 180 dni. Na ten cel pozyskaliśmy środki 

z programu rządowego Polski Ład i po przetargu kwota dofinansowania to 1 mln 

763 tys. 224,10 zł. 

- Drugie zadanie dotyczy termomodernizacji segmentu środkowego budynku 

szkolnego wraz z poprawą funkcjonalności i bezpieczeństwa wejść do budynku 

Zespołu Szkolno-Przedszkolnego w miejscowości Wąwolnica. Trwają 

zaawansowane prace związane z tą inwestycją. Umowa została podpisana z firmą 
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Radosław Świderski z Bochotnicy. Cena oferty to 2 mln 232 tys. 975,84 zł. Jeżeli 

chodzi o nową informację odnośnie tej inwestycji, to tutaj wystąpił do nas 

wykonawca o przesunięcie terminu zakończenia prac. Termin został wyznaczony 

na 5 lipiec 23 r. Oczywiście Pan wykonawca miał argumenty, które przyjęliśmy i 

taka data została tutaj z wykonawcą ustalona. 

- Kolejne zadanie dotyczy rozbudowy sieci wodociągowej w miejscowości 

Zarzeka. Na ten cel pozyskaliśmy środki również z rządowego programu Polski 

Ład. Po przetargu kwota zadania  to 368 tys. 662,30 zł. Podpisaliśmy umowę z 

wykonawcą, który został wyłoniony w przetargu. Jest to firma TAR-MAX Tomasz 

Rzucidło ze Strzeszkowic Dużych. 

- Kolejne zadanie dotyczy wykonania robót budowlanych w budynku Ochotniczej 

Straży Pożarnej w Wąwolnicy wraz z dobudową garażu dla samochodu 

strażackiego. Odbyło się postępowanie przetargowe. Został wyłoniony 

wykonawca. W tymże postępowaniu jest to firma EcoHaus Łukasz Wójcik  z 

Jastkowa. Cena oferty po przetargu to 1 mln 272 tys. 733,89 zł. Tutaj również te 

środki zostały pozyskane z dofinansowania rządowego programu Polski Ład. 

Umowa z wykonawcą jeszcze nie jest podpisana  ze względu na stan zdrowia 

właściciela firmy, ale mamy informację, że najpóźniej na początku czerwca ta 

umowa będzie podpisana i wykonawca będzie mógł przystąpić do realizacji 

zadania. 

- Kolejna informacja dotyczy przebudowy drogi wojewódzkiej nr 830 w zakresie 

budowy chodnika i oświetlenia drogowego pomiędzy Wąwolnicą a Nałęczowem. 

Trwają zaawansowane prace, które zmierzają już do końca. Na ten cel również 

środki zostały pozyskane z programu rządowego Polski Ład. Termin zakończenia 

robót planowany jest na 20 czerwca 23 r. W sprawie bieżącej realizacji  tego 

zadania odbyło się spotkanie w Zarządzie Dróg Wojewódzkich. To spotkanie 

dotyczyło rozwiązania bieżących problemów związanych z odprowadzeniem 

wody. W tym momencie oczekujemy na podpisanie umów Zarządu Dróg 

Wojewódzkich z wykonawcą, który wykona rowy odpływowe oraz dodatkowe 

rozwiązania, które wpłyną na to, żeby zniwelować problem wody, która pojawia 

się miejscowo na długości realizacji zadania. 

- Kolejne ważne wydarzenie, ważna informacja, dotyczy modernizacji instalacji 

centralnego ogrzewania w budynku Gminnego Ośrodka Kultury, Domu Kultury w 

Wąwolnicy. Pani Dyrektor zgłaszała problem z ogrzewaniem, w związku z tym 

podjęliśmy się zadania wykonania robót instalacyjnych związanych z wymianą 

pieca centralnego. Zostało przeprowadzone postępowanie i wyłoniony 

wykonawca który dokona wymiany pieca, układu kominowego, wymiany 

zasobnika wodnego. Jest to firma Budrem Piotr Wójciak z Nałęczowa. Cena oferty 

to 17 tys. 831,90 zł. 

- Kolejne zadanie dotyczy przebudowy sieci wodociągowej i budowa oświetlenia 

drogowego wraz z przebudową nawierzchni ul. Dulęby w Wąwolnicy. Podpisano 

umowę z wykonawcą projektu przebudowy sieci wodociągowej. Jest to firma KTM 

Projekty Marcin Kryczka z Puław. Cena oferty 5 tys. 904 zł. 
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- Podpisano umowę z wykonawcą projektu przebudowy ulicy. Jest to wykonawca 

Grzegorz Waszczuk siedziba w Drelowie. Koszt 5.900 zł, w tym fundusz sołecki 5 

tys. I oświetlenie. 

- Podpisano umowę z wykonawcą projektu budowy oświetlenia. Wykonawca to 

Gracjan Kolasiński z Poniatowej. Cena 15 tys. zł. 

- Kolejne zadanie. Odbyło się postępowanie dotyczące realizacji bieżącego 

utrzymania dróg na terenie Gminy Wąwolnica. Jest informacja odnośnie wyboru 

najkorzystniejszej oferty. 

 Jeżeli chodzi  o zakup tłucznia. Najkorzystniejszą ofertę przedstawił podmiot 

Magdalena Żelaźniak. Cena oferty 120 tys. 294 zł brutto. To mniej więcej 

wychodzi 100 zł za tonę tłucznia. 

Jeżeli chodzi o, mówiąc potocznie, gruz budowlany najkorzystniejszą ofertę 

przedstawił podmiot Borkop Zakład Produkcyjno- Usługowo-Handlowy Jan 

Boroch. Cena oferty 59 tys. 401,62 zł. Cena za tonę wychodzi tutaj 66 złotych. 

Jeżeli chodzi o płyty, tutaj musieliśmy unieważnić postępowanie ze względu na 

przekroczoną kwotę, którą dysponowaliśmy. Tutaj będziemy negocjować już z 

najtańszym wykonawcą, aby już indywidualnie te miejscowości, które mają w 

planie budowanie płyt, aby możliwie za najniższą cenę takiej operacji dokonał. 

- Kolejne zadanie. Odbyło się spotkanie z burmistrzem, naszym sąsiadem, 

burmistrzem Nałęczowa. Chcemy podjąć kolejny wspólny projekt. Pani 

Przewodnicząca na początku zdjęła uchwałę dotyczącą tego projektu ze względu 

na przedłużony termin możliwości składania wniosków w tym zakresie. Jest to 

realizacja zadania w ramach konkursu Cyfrowe Lubelskie. Dotyczy to pozyskania 

środków zewnętrznych na możliwość wprowadzenia programów dziedzinowych do 

naszego urzędu. Chodzi o to, aby nasi mieszkańcy mieli możliwość bezpośredniej 

ingerencji, sprawdzenia stanu zadłużenia chociażby, jeżeli chodzi o koszt śmieci, 

o podatki, o inne rzeczy, o szereg ułatwień. Dodatkowo zakup sprzętu. Chcemy z 

tego skorzystać. Gmina Nałęczów jest liderem tego projektu. My jesteśmy 

partnerem. Jest możliwość pozyskać środki w kwocie 1 mln 300 tys. zł przy 

relatywnie niewielkim wkładzie własnym. W związku z tym chcemy również to 

zadanie przeprowadzić.  

- Kolejne zadanie dotyczy spotkania z Panią dyrektor lubelskiego ROPS-u. Wraz z 

Panią kierownik podjęliśmy rozmowy w sprawie realizacji program Polityka 

senioralna. Zbliża się już powoli zakończenie, oficjalne zakończenie projektu Klub 

Seniora i szukamy takich rozwiązań, żeby naszych seniorów jak najbardziej tutaj 

zaspokoić, jeżeli chodzi o różnego rodzaju usługi związane z polityką senioralną. 

Stąd też ta wizyta i jest taka możliwość. Chcemy złożyć wniosek właśnie do 

ROPS-u i pozyskać środki na to, aby w pewnych formach kontynuować działania, 

które wspomogą działanie Klubu Seniora, ale przede wszystkim naszych 

seniorów, bo to jest dosyć szeroko skierowane do szerszej grupy, nie tylko do 

uczestników obecnego Klubu Seniora, ale do grupy ponad 120 seniorów z naszej, 

z terenu naszej Gminy. Możliwość pozyskanej kwoty to 440 tys. zł. Wkład własny 

pieniężny to jest 5%, czyli około 22 tys. zł. Projekt będzie prowadzony przez  2,5 

roku, więc ta kwota wkładu własnego 22 tys. jest rozłożona na 2,5 roku, tak że 

dosyć symboliczny wkład własny, a korzyści, myślę duże. Oczywiście będziemy 
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śledzić kolejne projekty, które będą mogły współpomagać tym działaniom 

skierowanym właśnie do tej bardzo potrzebującej grupy, jaką są seniorzy. 

- Kolejny punkt. Odbyło się spotkanie w Urzędzie Gminy dotyczące programu 

Czyste Powietrze. Dosyć duże zainteresowanie. Byli pracownicy urzędu 

marszałkowskiego. Ciekawe spotkanie. Myślę, że część mieszkańców na pewno 

skorzysta, bo są nowe informacje, nowe możliwości i oczywiście zapraszamy do 

kontaktu tutaj z nami, mamy punkt dotyczący informacji związanych z 

programem Czyste Powietrze. 

- Kolejna rzecz. W okresie międzysesyjnym w kwietniu odbyło się Sprzątanie 

świata.  

Z tego miejsca Wójt podziękował wszystkim, którzy zaangażowali się w tą 

coroczną akcję. Bardzo mocno zaangażowali się sołtysi, radni, mieszkańcy, Koło 

Łowieckie Azotrop i Koło Łowieckie Sokół, ochotnicze straże pożarne z terenu 

Gminy Wąwolnica, Polski Związek Wędkarski, Zakład Opiekuńczo-Leczniczy w 

Celejowie, nasze szkoły: szkoła w Wąwolnicy, szkoła w Karmanowicach. Również 

Gminny Dom Kultury, Biblioteka oraz Zakład Gospodarki Komunalnej. 

- Bardzo dziękuję wszystkim zaangażowanym, zwłaszcza mieszkańcom, tym 

najmłodszym, bo było sporo dzieci, młodzieży, ale też seniorów, którzy też dali 

wspaniały przykład, no jak w takiej sytuacji trzeba się zachować, czyli po prostu 

posprzątać. Niekoniecznie po sobie, ale dać przykład tego, że lepiej żyć w 

czystym otoczeniu niż troszkę brudnym.  Wójt dodał statystycznie w zeszłym 

roku zebraliśmy ponad 4 tony, 4 tony 140 kg śmieci,  w tym roku jest to 6 ton 

180 kg, tak że 2 tony więcej. Niby czasem się wydaje, że ta akcja niewiele daje, 

ale ona ma wymiar edukacyjny, ale jak widać też wymierny - 6 ton śmieci przy 

takiej jednodniowej akcji, w takiej luźnej atmosferze, to naprawdę jest bardzo 

dużo. Tak że jeszcze raz wielkie podziękowania i ukłony dla wszystkich, którzy 

się w tą akcję zaangażowali.  

- W okresie międzysesyjnym uczestniczyłem również w dwóch radach 

społecznych: Radzie Społecznej SPZOZ Puławy i Urzędu Pracy. 

 

Wójt zaprosił na dwie bardzo ważne dla naszej społeczności wydarzenia. 

 

- 10 czerwca odbędzie się 110-lecie Ochotniczej Straży Pożarnej w Wąwolnicy. 

10 czerwca, to sobota, o 14:50 na rynku w Wąwolnicy będzie  zbiórka uroczysta, 

a o 15.30 oficjalnie rozpocznie się już msza św. w Bazylice w Wąwolnicy i później 

cały program. Są tam informacje w internecie, 

Wójt zachęcał do wzięcia udziału. Wielkie wydarzenie, 110 lat istnienia naszej 

straży. Taka uroczystość ma swoją wymowę, swój wydźwięk. 

Przewodnicząca poinformowała, że Rada dostała zaproszenie.  

– Wójt kontynuując zaprosił na tegoroczne obchody Dni Wąwolnicy, które odbędą 

się 24 i 25 czerwca. Zachęcał do uczestnictwa. Program będzie bogaty, spodoba 

się i jak zawsze będzie można miło spędzić czas. 
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Ad. 5. Podjęcie uchwały zmieniającej uchwałę w sprawie udzielenia pomocy 

rzeczowej dla Województwa Lubelskiego w zakresie przebudowy drogi 

wojewódzkiej nr 830 pomiędzy Wąwolnicą i Nałęczowem. 

 

Projekt uchwały był omówiony i zaopiniowany na wspólnym posiedzeniu 

Komisji Stałych Rady Gminy Wąwolnica. Przewodnicząca poprosiła o opinię. 

Radna D. Kolibska - Przewodnicząca wspólnych obrad Komisji poinformowała,  

że - obie komisje zaopiniowały pozytywnie projekt uchwały. 

Przewodnicząca otworzyła dyskusję w tym punkcie. Wobec braku chętnych  

do zabrania głosu, Przewodnicząca zamknęła dyskusję , odczytała projekt 

uchwały następnie poddała go pod głosowanie. 

 

Głosowano w sprawie: 

Podjęcie uchwały zmieniającej uchwałę w sprawie udzielenia pomocy rzeczowej 

dla Województwa Lubelskiego w zakresie przebudowy drogi wojewódzkiej nr 830 

pomiędzy Wąwolnicą i Nałęczowem.. 

 

Wyniki głosowania 

ZA: 11, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 4 

 

Wyniki imienne: 

ZA (11) 

Adam Bieniek, Maciej Grusiewicz, Dariusz Guzek, Dorota Kolibska, Jadwiga 

Kołodyńska, Paulina Marczak-Sagan, Beata Pruchniak, Tadeusz Szyszka, Elżbieta 

Tomaszewska, Rafał Woś, Ewa Żybura 

NIEOBECNI (4) 

Aleksandra Bukała, Bartłomiej Rukasz, Marcin Turek, Ewa Wierzbicka 

 

Przewodnicząca stwierdziła, że  uchwała   Nr XILI /294 /23 zmieniająca uchwałę 

w sprawie udzielenia pomocy rzeczowej dla Województwa Lubelskiego w zakresie 

przebudowy drogi wojewódzkiej nr 830 pomiędzy Wąwolnicą i Nałęczowem 

została podjęta 

 

Ad. 6. Podjęcie uchwały w sprawie udzielenia pomocy rzeczowej Powiatowi 

Puławskiemu w postaci przebudowy drogi powiatowej nr 2539 L Karmanowice –

Łopatki-Drzewce-Piotrowice w zakresie budowy chodnika dla pieszych w msc. 

Karmanowice. 

 

Przewodnicząca przypomniała projekt uchwały był omówiony i zaopiniowany 

przez Komisję Budżetu, Inwestycji i Gospodarki Mieniem Komunalnym oraz 

Komisję Spraw Społecznych, Oświaty, Gospodarki Przestrzennej, Rolnictwa i 

Ochrony Środowiska podczas wspólnego posiedzenia następnie poprosiła o 

opinię. 

Przewodnicząca wspólnych obrad Komisji- D. Kolibska poinformowała,  

że obie komisje zaopiniowały pozytywnie projekt uchwały. 
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Przewodnicząca otworzyła dyskusję w tym punkcie.  

Wobec braku chętnych do zabrania głosu, Przewodnicząca zamknęła dyskusję , 

odczytała projekt uchwały następnie poddała go pod głosowanie. 

 

Głosowano w sprawie: 

Podjęcie uchwały w sprawie udzielenia pomocy rzeczowej Powiatowi Puławskiemu 

w postaci przebudowy drogi powiatowej nr 2539 L Karmanowice –Łopatki-

Drzewce-Piotrowice w zakresie budowy chodnika dla pieszych w msc. 

Karmanowice. 

 

Wyniki głosowania 

ZA: 11, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 4 

 

Wyniki imienne: 

ZA (11) 

Adam Bieniek, Maciej Grusiewicz, Dariusz Guzek, Dorota Kolibska, Jadwiga 

Kołodyńska, Paulina Marczak-Sagan, Beata Pruchniak, Tadeusz Szyszka, Elżbieta 

Tomaszewska, Rafał Woś, Ewa Żybura 

NIEOBECNI (4) 

Aleksandra Bukała, Bartłomiej Rukasz, Marcin Turek, Ewa Wierzbicka 

 

Przewodnicząca stwierdziła, że uchwała   Nr XILI /295 /23 w sprawie udzielenia 

pomocy rzeczowej Powiatowi Puławskiemu w postaci przebudowy drogi 

powiatowej nr 2539 L Karmanowice –Łopatki-Drzewce-Piotrowice w zakresie 

budowy chodnika dla pieszych w msc. Karmanowice została podjęta. 

 

Ad. 7. Podjęcie uchwały w sprawie zmian w budżecie gminy Wąwolnica na 2023 

rok. 

 

Przewodnicząca przypomniała projekt uchwały był omówiony i zaopiniowany 

przez Komisję Budżetu, Inwestycji i Gospodarki Mieniem Komunalnym oraz 

Komisję Spraw Społecznych, Oświaty, Gospodarki Przestrzennej, Rolnictwa i 

Ochrony Środowiska podczas wspólnego posiedzenia następnie poprosiła o 

opinię. 

Radna D. Kolibska - Przewodnicząca wspólnych obrad Komisji- poinformowała,  

że obie komisje zaopiniowały pozytywnie projekt uchwały. 

Przewodnicząca otworzyła dyskusję w tym punkcie.  

Wobec braku chętnych do zabrania głosu, Przewodnicząca zamknęła dyskusję , 

odczytała projekt uchwały następnie poddała go pod głosowanie. 

Głosowano w sprawie: 

Podjęcie uchwały w sprawie zmian w budżecie gminy Wąwolnica na 2023 rok. 

 

Wyniki głosowania 

ZA: 11, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 4 

 



10 
 

Wyniki imienne: 

ZA (11) 

Adam Bieniek, Maciej Grusiewicz, Dariusz Guzek, Dorota Kolibska, Jadwiga 

Kołodyńska, Paulina Marczak-Sagan, Beata Pruchniak, Tadeusz Szyszka, Elżbieta 

Tomaszewska, Rafał Woś, Ewa Żybura 

NIEOBECNI (4) 

Aleksandra Bukała, Bartłomiej Rukasz, Marcin Turek, Ewa Wierzbicka 

 

Przewodnicząca stwierdziła, że uchwała   Nr XILI /296 /23 w sprawie zmian w 

budżecie gminy Wąwolnica na 2023 rok została podjęta. 

 

Ad. 8. Podjęcie uchwały w sprawie wyrażenia zgody na udzielenie bonifikaty od 

opłat rocznych z tytułu trwałego zarządu nad nieruchomością stanowiącą 

własność Gminy Wąwolnica na rzecz Ośrodka Pomocy Społecznej w Wąwolnicy. 

 

Przewodnicząca przypomniała projekt uchwały był omówiony i zaopiniowany 

przez Komisję Budżetu, Inwestycji i Gospodarki Mieniem Komunalnym oraz 

Komisję Spraw Społecznych, Oświaty, Gospodarki Przestrzennej, Rolnictwa i 

Ochrony Środowiska podczas wspólnego posiedzenia następnie poprosiła o 

opinię. 

Przewodnicząca wspólnych obrad Komisji - Radna D. Kolibska poinformowała,  

że obie komisje zaopiniowały pozytywnie projekt uchwały. 

 

Przewodnicząca otworzyła dyskusję w tym punkcie.  

Wobec braku chętnych do zabrania głosu, Przewodnicząca zamknęła dyskusję , 

odczytała projekt uchwały następnie poddała go pod głosowanie. 

 

Głosowano w sprawie: 

Podjęcie uchwały w sprawie wyrażenia zgody na udzielenie bonifikaty od opłat 

rocznych z tytułu trwałego zarządu nad nieruchomością stanowiącą własność 

Gminy Wąwolnica na rzecz Ośrodka Pomocy Społecznej w Wąwolnicy. 

 

Wyniki głosowania 

ZA: 11, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 4 

 

Wyniki imienne: 

ZA (11) 

Adam Bieniek, Maciej Grusiewicz, Dariusz Guzek, Dorota Kolibska, Jadwiga 

Kołodyńska, Paulina Marczak-Sagan, Beata Pruchniak, Tadeusz Szyszka, Elżbieta 

Tomaszewska, Rafał Woś, Ewa Żybura 

NIEOBECNI (4) 

Aleksandra Bukała, Bartłomiej Rukasz, Marcin Turek, Ewa Wierzbicka 

 

Przewodnicząca stwierdziła, że uchwała   Nr XILI /297 /23 w sprawie wyrażenia 

zgody na udzielenie bonifikaty od opłat rocznych z tytułu trwałego zarządu nad 
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nieruchomością stanowiącą własność Gminy Wąwolnica na rzecz Ośrodka Pomocy 

Społecznej w Wąwolnicy została podjęta. 

 

Ad. 9 Podjęcie uchwały w sprawie rozpatrzenia skargi na Wójta Gminy 

Wąwolnica. 

 

Przewodnicząca poinformowała, że do Rady Gminy wpłynęła skarga na Wójta 

Skarga została przekazana do Komisji Skarg, Wniosków i Petycji, która 

wypracowała stanowisko dotyczące wyżej wymienionej skargi. 

Projekt uchwały wraz z uzasadnieniem został przekazany Radzie i opiniowany na 

wspólnym posiedzeniu Komisji. 

 

Przewodnicząca poprosiła Przewodniczącego o opinię. 

Przewodniczący Komisji Skarg, wniosków i petycji- Maciej Grusiewicz przekazał, 

że  projekt uchwały został pozytywnie zaopiniowany przez obie Komisje. 

 

Przewodnicząca poprosiła o opinię Komisji budżetu … i Komisji Spraw 

Społecznych… 

Przewodnicząca wspólnego posiedzenia D. Kolibska przekazała, że tak jak Pan 

Przewodniczący  Komisji Skarg powiedział, na wspólnym posiedzeniu, projekt 

został pozytywnie zaopiniowany. 

Głosów w dyskusji nie było. 

Przewodnicząca odczytała projekt uchwały wraz z uzasadnieniem, następnie 

poddała go pod głosowanie. 

Głosowano w sprawie: 

Podjęcie uchwały w sprawie rozpatrzenia skargi na Wójta Gminy Wąwolnica. 

 

Wyniki głosowania 

ZA: 11, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 4 

 

Wyniki imienne: 

ZA (11) 

Adam Bieniek, Maciej Grusiewicz, Dariusz Guzek, Dorota Kolibska, Jadwiga 

Kołodyńska, Paulina Marczak-Sagan, Beata Pruchniak, Tadeusz Szyszka, Elżbieta 

Tomaszewska, Rafał Woś, Ewa Żybura 

NIEOBECNI (4) 

Aleksandra Bukała, Bartłomiej Rukasz, Marcin Turek, Ewa Wierzbicka 

 

Przewodnicząca stwierdziła, że uchwała   Nr XILI /298 /23 w sprawie 

rozpatrzenia skargi na Wójta Gminy Wąwolnica została podjęta. 

 

Ad. 10. Podjęcie uchwały w sprawie przyjęcia Gminnego Programu Osłonowego 

"Korpus Wsparcia Seniorów" na rok 2023 w Gminie Wąwolnica. 
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Przewodnicząca przypomniała, że projekt uchwały otrzymali Radni tablety. 

Również został on omówiony i zaopiniowany na wspólnym posiedzeniu komisji 

stałych Rady Gminy Wąwolnica, następnie poprosiła o opinię. 

 

Przewodnicząca D. Kolibska przekazała, że projekt uchwały został zaopiniowany 

pozytywnie przez obie komisje. 

Przewodnicząca otworzyła dyskusję. Radni nie zabrali głosu. Przewodnicząca 

zamknęła dyskusję, odczytała projekt uchwały, który następnie poddała pod 

głosowanie. 

 

Głosowano w sprawie: 

Podjęcie uchwały w sprawie przyjęcia Gminnego Programu Osłonowego "Korpus 

Wsparcia Seniorów" na rok 2023 w Gminie Wąwolnica. 

 

Wyniki głosowania 

ZA: 11, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 4 

 

Wyniki imienne: 

ZA (11) 

Adam Bieniek, Maciej Grusiewicz, Dariusz Guzek, Dorota Kolibska, Jadwiga 

Kołodyńska, Paulina Marczak-Sagan, Beata Pruchniak, Tadeusz Szyszka, Elżbieta 

Tomaszewska, Rafał Woś, Ewa Żybura 

NIEOBECNI (4) 

Aleksandra Bukała, Bartłomiej Rukasz, Marcin Turek, Ewa Wierzbicka 

 

Przewodnicząca stwierdziła, że uchwała   Nr XILI /299/23 w sprawie przyjęcia 

Gminnego Programu Osłonowego "Korpus Wsparcia Seniorów" na rok 2023 w 

Gminie Wąwolnica została podjęta. 

 

Ad. 11. Podjęcie uchwały w sprawie zmiany składu osobowego Komisji Budżetu, 

Inwestycji i Gospodarki Mieniem Komunalnym oraz Komisji Spraw Społecznych, 

Oświaty, Gospodarki Przestrzennej, Rolnictwa i Ochrony Środowiska. 

 

Projekt uchwały również Radni otrzymali na tablety. Był on omówiony i 

zaopiniowany przez Komisję Budżetu, Inwestycji i Gospodarki Mieniem 

Komunalnym oraz Komisji Spraw Społecznych, Oświaty, Gospodarki 

Przestrzennej, Rolnictwa i Ochrony Środowiska podczas wspólnego posiedzenia 

komisji. Przewodnicząca poprosiła o opinię. 

 

Przewodnicząca wspólnego posiedzenia Komisji przekazała, że obie komisje 

zaopiniowały projekt uchwały pozytywnie. 

Przewodnicząca otworzyła dyskusję. 

Wobec braku głosów, przewodnicząca zamknęła dyskusję, odczytała projekt 

uchwały, dodała również, że zarówno Pani Radna jak i Pan Radny wyrazili zgodę, 
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 a następnie poddała pod głosowanie.  

 

Głosowano w sprawie: 

Podjęcie uchwały w sprawie zmiany składu osobowego Komisji Budżetu, 

Inwestycji i Gospodarki Mieniem Komunalnym oraz Komisji Spraw Społecznych, 

Oświaty, Gospodarki Przestrzennej, Rolnictwa i Ochrony Środowiska. 

 

Wyniki głosowania 

ZA: 11, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 4 

 

Wyniki imienne: 

ZA (11) 

Adam Bieniek, Maciej Grusiewicz, Dariusz Guzek, Dorota Kolibska, Jadwiga 

Kołodyńska, Paulina Marczak-Sagan, Beata Pruchniak, Tadeusz Szyszka, Elżbieta 

Tomaszewska, Rafał Woś, Ewa Żybura 

NIEOBECNI (4) 

Aleksandra Bukała, Bartłomiej Rukasz, Marcin Turek, Ewa Wierzbicka 

 

Przewodnicząca stwierdziła, że uchwała   Nr XILI /300/23 w sprawie zmiany 

składu osobowego Komisji Budżetu, Inwestycji i Gospodarki Mieniem 

Komunalnym oraz Komisji Spraw Społecznych, Oświaty, Gospodarki 

Przestrzennej, Rolnictwa i Ochrony Środowiska została podjęta. 

 

O godz. 9.55 Przewodnicząca zarządziła przerwę w obradach. 

O godz. 10.15 Przewodnicząca wznowiła obrady po przerwie. 

W wyniku sprawdzenia kworum, Przewodnicząca stwierdziła, że kworum się nie 

zmieniło. Na sali obrad znajduje się 11 radnych. 

 

Ad. 12. Interpelacje i zapytania radnych. 

 

Przewodnicząca Rady poinformowała, że do dnia dzisiejszego nie wpłynęła żadna 

interpelacja ani żadne zapytanie na piśmie. 

 

Zapytała czy ktoś z radnych chce złożyć teraz takie interpelację albo zapytanie 

na piśmie?  

Nikt nie złożył interpelacji ani zapytania. 

 

Ad.13 Wolne wnioski i informacje. 

 

Przewodnicząca przekazała, że korespondencja była na bieżąco przekazywana do 

Rady drogą e-mailową. 

 

Radna E. Tomaszewska skierowała do Wójta pytania mieszkańców odnośnie 

komunikacji publicznej tj. MZK Puławy, o której była już mowa. Czy zostały 

poczynione jakieś kroki w tym kierunku. 
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Wójt odpowiedział, że w zasadzie od tego, o czym już mówił podczas jednego ze 

spotkań, stan się jakby nie zmienił. My oczywiście jesteśmy bardzo 

zainteresowani utworzeniem linii MPK. Miejski Zakład Komunikacyjny, ale Miejski 

Zakład z Puław jakby chce wyjść na zewnątrz i już to robi, dlatego że została 

utworzona już kolejna jakby linia, która kończy się w Wierzchoniowie. I taka jest 

strategia MZK, żeby jakby dołączać kolejne obszary. 

Wójt rozmawiał z Panią Prezes Iwoną Kuś i czekamy w tym momencie na taką 

propozycję dla nas, taką kalkulację kosztową, żebyśmy wiedzieli, ile będzie 

kosztowało i jak w ogóle ma wyglądać taka trasa, no i oczywiście taki 

harmonogram godzinowy, no bo logiczne jest, że trzeba te wszystkie 

miejscowości połączyć tak, żeby każda z lokalizacji, była względnie jakby 

zadowolona z tego przebiegu, z godzin odjazdu w jedną stronę, w drugą stronę. 

I tutaj się nic nie zmieniło. Czekamy na informację z MZK. Jesteśmy tym bardzo 

zainteresowani. Pytają o to Radni, pytają o to mieszkańcy. Zainteresowanie jest 

duże. Czekamy na sygnał ze strony Pani Prezes. Tutaj jakby Pani Prezes chce, im 

też zależy z oczywistych względów,  poszerzając swoją ofertę, też zwiększają 

swoje, powiedzmy możliwości finansowe.  

 

Radna E. Tomaszewska -kolejne pytanie - czy istnieje szansa, żeby była jakaś 

komunikacja publiczna typu np. bus między sołectwami? Mieszkańcy innych 

sołectw skarżą się, że nie mogą dojechać do pracy, do Wąwolnicy, po prostu nie 

ma żadnej komunikacji publicznej z innych sołectw. Czy jakiś bus, czy, czy w 

ogóle jest jakaś szansa? 

 

Wójt – Przede wszystkim trzeba by znaleźć sposób finansowania takiego, takiej 

komunikacji między sołectwami bo...między sołectwami to rozumiem co? Między 

Celejowem a, nie wiem, Karmanowicami. Takie miejscowości, przy których nie 

ma tego rodzaju komunikacji. Ja nie znam w ogóle jakby takiej realizacji takiego 

projektu gdzieś tutaj u sąsiadów czy gdzieś dalej, żeby między sołectwami była 

taka komunikacja, być może ona istnieje, natomiast ja jej nie znam. Natomiast 

wrócę do mojej poprzedniej wypowiedzi. Po to podejmujemy rozmowy z MZK, 

żeby stworzyć taką możliwość. To też będzie komunikacja  między sołectwami, 

bo jeżeli taka linia przejedzie, prawda od Celejowa aż do Łąk, kończąc w 

Nałęczowie, bo Nałęczów też jest zainteresowany. Pan Burmistrz jest 

zainteresowany wraz z Radą Gminy Nałęczów, żeby też tutaj taką linię 

uruchomić, no to już będzie to też oczywiście komunikacja między sołectwami. 

Czy jakieś dodatkowe takie formy komunikacji jesteśmy w stanie, no trzeba by 

przede wszystkim mieć pomysł na budżetowanie takiego przedsięwzięcia, na 

pewno kosztownego, bo to jest zatrudnienie kierowców czy kierowcy, autobus 

czy bus, no, bo to trzeba by naprawdę mocno tutaj przemyśleć ten temat, przede 

wszystkim pod kątem organizacyjnym, ale przede wszystkim finansowym. 

Tak że ja myślę, że może w pierwszym rzędzie skupmy się na tym pierwszym 

kroku, jakim jest właśnie uruchomienie linii MZK, bo na to czekamy i tutaj myślę, 

że jak to ruszy to też będzie ta komunikacja między sołectwami i oczywiście 

mam nadzieję, że będzie to też budziło zadowolenie mieszkańców, bo czasami 
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jest tak, że stworzy się taką linię, ale np. godziny odjazdu czy przyjazdu są 

średnio atrakcyjne, tylko każdy musi wziąć pod uwagę, że ten autobus gdzieś 

startuje. Czas trwania przejazdu to też jest odpowiedni i to wszystko trzeba 

wziąć pod uwagę. 

 

Radna E. Tomaszewska – jeszcze kolejne pytanie, to dotyczy osławionej drogi do 

„Kóz” i tutaj mieszkańcy właśnie interweniują, że nadal ta droga jest po prostu, 

zwłaszcza w okresie, kiedy są opady, całkowicie nieprzejezdna i nieprzechodna. 

Czy tutaj jakieś działania są podejmowane i czy jest szansa, że w niedalekiej 

przyszłości będzie można przebyć tą drogę, przebyć tą trasę pieszo bądź też 

pojazdem?  

 

Wójt - ja krótko, tak historycznie. My dopiero w zeszłym roku uzyskaliśmy 

formalnie prawo do dysponowania tym gruntem, czyli po prostu  porozumieliśmy 

się z ówczesnymi właścicielami tej nieruchomości, odkupiliśmy  tą nieruchomość, 

więc od zeszłego roku możemy mówić,  że możemy prawnie tym odcinkiem 

dysponować. W tym momencie wystąpiliśmy o mapę do celów projektowych. 

Wcześniej oczywiście ten teren został wytyczony geodezyjne, wszelkie procedury 

zostały dochowane. Tutaj pan radny zgłaszał, że słupki zostały zniszczone, 

usunięte, no ale to przyjrzymy się tej sprawie, natomiast na tą chwilę nasze tu 

wspólne ustalenia są takie, żeby oczywiście dokonać tej przebudowy drogi. 

Natomiast jedyną taką opcją jest chyba w naszej wspólnej ocenie skorzystanie z 

dofinansowania zewnętrznego, zwanego popularnie FOGR-em. Będzie takie 

rozdanie na początku przyszłego roku i mamy tutaj wstępnie dwie drogi jakby 

wytypowane, bo mówimy też o tej drodze w Celejowie zwanej Leśną i drodze do 

Kóz. Natomiast na tą chwilę myślę, że trzeba skorzystać z funduszu sołeckiego, 

który już w tym momencie jest  rozstrzygany, już jest w zasadzie prawie 

rozstrzygnięta ta procedura przetargowa i będzie można w sposób taki, nazwijmy 

to doraźny, zadbać o utwardzenie tej drogi, a w niedalekiej przyszłości po prostu 

utwardzić ją już tak bardziej trwale. Tak, że można mieszkańcom powiedzieć, że 

jesteśmy jakby, no już prowadzimy te działania. Czasami mieszkańców 

denerwują takie urzędnicze zwroty, że są działania czynione, że coś się dzieje, 

ale to naprawdę coś się dzieje już konkretnego. Powtarzam, my jesteśmy 

właścicielem dopiero od kilkunastu miesięcy, a już jakby, te formalności idą do 

przodu, tak, że zmierza to wszystko do tego, żeby również ta droga zyskała takie 

porządne utwardzenie. 

 

Radna E. Tomaszewska – I jeszcze ostatnie pytanie. To dotyczy naszego 

sołectwa. Nasi mieszkańcy chcieliby  wiedzieć i my, radne też, chodzi o to, że 

sołtys z naszego sołectwa zrezygnował jak wiemy. No i jesteśmy w tej chwili bez 

władzy, żadnej, jako sołectwo i  tutaj co w związku z tym dalej jak, jakie 

formalności, jaka procedura, kiedy ta procedura, może, kiedy te działania, w jaki 

sposób mogą zaistnieć, żebyśmy mieli jakąś władzę, chociażby w celu 

dysponowania funduszem sołeckim? 
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Wójt - Pan Sołtys ku,  chyba wszystkich zaskoczeniu, złożył kilka tygodni temu 

rezygnację z funkcji sołtysa. Ja poprosiłem o rozmowę Pana Sołtysa. 

Rozmawialiśmy na ten temat, poprosiłem o to, żeby jeszcze przemyślał tą 

decyzję, żeby jeszcze zweryfikował to co podjął. Zawsze taki wniosek można 

wycofać. A dlatego prosiłem go, bo w mojej ocenie, ale chyba też w ocenie wielu, 

był to, jest to człowiek, który rokował naprawdę na dobrego działacza lokalnego, 

tak bym to ujął. I naprawdę widać było w jego oczach taką iskrę, gdzie chce 

działać, że ma pomysły, że ma takie rozeznanie mimo tego, że był krótko, ale ja 

osobiście żałuję. W każdym razie poprosiłem o ten czas. Dwa dni temu Pan 

Sołtys przyniósł do nas wszystkie dokumenty, pozbył się wszystkiego co miał i 

już jakby zamknął temat. Tak więc my w czerwcu jesteśmy zobligowani, żeby 

takie wybory przeprowadzić i oczywiście przeprowadzimy. Odnośnie procedury, 

to w czerwcu, którego czerwca jeszcze nie wiemy, ale na pewno będzie ta 

informacja. Mam nadzieję, że sołtys będzie wybrany, bo różnie w sołectwach 

bywało  podczas tych wyborów, czasami nie dokonały się te wybory. Trzeba było 

ponownie organizować wybór sołtysa, bo to,  nie jest wcale takie proste być 

sołtysem. Czasami, różne rzeczy się słyszy. Natomiast jest to funkcja 

wymagająca czasu, zaangażowania i takiego wejścia w problemy lokalnej 

społeczności, więc tutaj mam nadzieję, że w Celejowie ten wybór się dokona. Tak 

że odpowiadając, w czerwcu takie wybory przeprowadzimy. Wiem, że sołectwo 

czuje się taką sierotą trochę, ale sołectwo Celejów ma 2 bardzo sprawne i 

odważne panie, które działają i działają sprawnie, więc myślę, że sobie tutaj 

poradzimy. Jeżeli chodzi o te decyzje sołeckie, to jest kwestia tygodni, żeby już 

sołtys pełnoprawnie mógł podpisywać dokumenty, opisywać faktury, rachunki, 

tak że poradzimy sobie z tym. Proszę się nie obawiać.  

Przewodnicząca podziękowała Wójtowi za udzielone odpowiedzi. 

 

Radna E. Tomaszewska - chciałam tutaj jeszcze podkreślić, też publicznie i żeby 

to wszyscy słyszeli, że też bardzo nam żal, że Pan Sołtys zrezygnował, bo 

pokładaliśmy jako mieszkańcy nadzieję i widzieliśmy na podstawie tych działań, 

które zaistniały w trakcie jego pełnienia tej funkcji, że bardzo sprawnie to robił i 

żal nam. 

Radny A. Bieniek– Ja jeszcze odnośnie tej drogi do Kóz. Faktycznie tam byłem,  

wizytowałem teraz po deszczach, po opadach, droga jest o słabej przejezdności. 

Byliśmy na tej drodze swojego czasu z komisją. Wtedy była droga  świeżo po 

wytyczeniu geodezyjnym, mieliśmy problemy ze znalezieniem palików 

geodezyjnych. Bo wtedy było zarośnięte trochę, więc podejrzewaliśmy, że być 

może te paliki są gdzieś tam w tej trawie. Niestety ostatnio,  przeglądając tam 

dosyć intensywnie teren, stwierdziłem, że paliki są usunięte. Nie wiem kto to 

zrobił i w jakim celu. Tylko chciałbym tak nadmienić, że za usunięcie takiego 

palika geodezyjnego jest kara sądowna na to i to ładna parotysięczna. Mamy 

pewien pomysł na to, żeby to z powrotem, ale to jak paliki będą, to ten który 

usunął te paliki, to żeby się liczył z tym, że jeżeli wrócą paliki geodezyjne to 

niech je lepiej nie usuwa, bo może to grozić potem sądowym postępowaniem. 
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Radny D. Guzek – W czasie tej sesji dzwoniła do mnie  Pani dyrektor ze Szkoły 

Podstawowej w Karmanowicach, rozmawiałem z nią w czasie przerwy, i pytała, 

czy już coś wiadomo w sprawie wydłużenia dojazdu dzieci do szkół w kierunku 

Drzewiec. Bo to rodzice ją pytają i szkoda by było, jeśliby te dzieci miały odejść 

do innej gminy. 

Wójt - ja krótko odpowiem, bo temat jest taki bardzo dla nas wszystkich istotny. 

Ja rozmawiałem panem wykonawcą o to, żeby takie wydłużenie trasy zrobić. Pan 

ma to skalkulować i poinformować nas, jak to może wyglądać. No bo to jest 

zmiana jakby też harmonogramu, no bo wiadomo, że jak trasa się wydłuża, to 

czas dowozu się wydłuża i automatycznie zmienia się tak naprawdę wiele. No i to 

trzeba jakby przemyśleć. Natomiast chcemy pójść w tą stronę,  bo logiczne, że 

chcemy mieć jak najwięcej dzieci w szkołach w Wąwolnicy. Są te dzieci też i w 

przedszkolu, tych dzieci jest więcej w Karmanowicach, chcielibyśmy 

zdecydowanie, żeby tych dzieci było więcej i myślę, że dzieje się w tym zakresie 

wiele. Wspomnę chociażby o modernizacji szkoły w Karmanowicach, ponad 2-

milionowej modernizacji, która też ma, nie ukrywam, zachęcić dzieci, rodziców 

lokalnych, ale też z zewnątrz, żeby tutaj uczęszczały, tak że te dwie rzeczy 

łącząc, czyli ulepszenie dowozów plus poprawienie bazy dydaktycznej mam 

nadzieję sprawi, że tych dzieci będzie zdecydowanie więcej. A co też ważne dla 

nas tutaj z punktu widzenia budżetu więcej środków na subwencję, oczywiście 

oświatowej na te cele. 

 

Przewodnicząca przekazała zaproszenie dla Rady na jubileusz 110-lecia 

Ochotniczej Straży Pożarnej w Wąwolnicy.  Zarząd Ochotniczej Straży Pożarnej 

w Wąwolnicy serdecznie  zaprasza szanownych Państwa radnych Gminy 

Wąwolnica na uroczystość jubileuszu 110-lecia powstania Ochotniczej Straży 

Pożarnej Wąwolnicy, który odbędzie się 10 czerwca 2023 r. o godz. 14:50. 

 

Przewodnicząca - wpłynął wniosek do Rady Gminy Wąwolnica ode mnie i od Pana 

Wójta. Zwracamy się szczególną prośbą  do Rady Gminy Wąwolnica o nadanie 

tytułu Honorowy Obywatel Gminy Wąwolnica Panu Julianowi Karmarczykowi z 

Karmanowic. 

Przewodnicząca odczytała wniosek. 

Taki projekt uchwały będzie przygotowany na najbliższą sesję, tak że będziemy 

podejmować. Myślę, że warto. 

 

Wójt – Szanowni Państwo, ja przy okazji  chciałbym wspomnieć, bo nie 

powiedziałem tego w sprawozdaniu, natomiast w okresie międzysesyjnym odbyła 

się przepiękna uroczystość w której wielu z Państwa uczestniczyło związane z 

wręczeniem odznaczenia państwowego, które nadał Minister Kultury i 

Dziedzictwa Narodowego Minister Gliński na wniosek Regionalnego Towarzystwa 

Przyjaciół Wąwolnicy. 

Wójt podziękował wszystkim, którzy przyczynili się do tego wydarzenia. 

Wójt - najbardziej pan Julian się przyczynił jako szesnastoletni chłopiec, który 

powiedzmy śmiało, jest naszym takim lokalnym bohaterem. Mało mamy takich w 
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dzisiejszych czasach autorytetów lokalnych, bo często w internecie obserwujemy 

tzw. autorytety, którymi czasami nasze dzieci czy w ogóle osoby kierują się. 

Natomiast ja myślę, że powinniśmy mówić o takich autorytetach pisanych z dużej 

litery i pan Julian właśnie takim autorytetem jest. Chciałbym podziękować 

wszystkim, całej lokalnej społeczności, społeczności szkoły, całej braci 

strażackiej, która tutaj wzięła w tym udział, Kole Gospodyń Wiejskich w 

Karmanowicach, wszystkim, którzy wzięli w tym udział i przyczynili się, że to 

powstało. Przypomnę, że kilka miesięcy temu, w styczniu, obchodziliśmy setną 

rocznicę urodzin Pana Juliana, też licznie, też bardzo uroczyście, w przepięknym 

miejscu zresztą. W związku z tym warto o tym wspomnieć i dzisiaj już zaprosić 

oczywiście na uroczystą sesję najbliższą, gdzie będzie podjęta uchwała o nadaniu 

trzeciego w historii naszej Gminy tytułu Honorowego Obywatela Gminy 

Wąwolnica. 

 

Ad.14 Zamknięcie sesji.  

 

Wobec wyczerpania porządku obrad, Przewodnicząca o godz. 10.38:00 zamknęła  

XLI sesję Rady Gminy Wąwolnica.  

Uchwały podjęte na sesji stanowią załączniki do protokołu.  

Nagranie udostępniono pod adresem:  

https://wawolnica.esesja.pl/transmisja/38009/xli-sesja-rady-25052023. 

 

Na tym protokół zakończono i podpisano. 

Protokolant:  J. Paciejewska – insp. ds. obsługi Biura Rady Gminy   

 

…………………………………….. 

 

Przewodnicząca Rady Gminy Wąwolnica : Ewa Żybura                    

 

…………………………………….. 

  

 


